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Voorzitster Claes legt op vraag van de ambassadeur uit dat haar belangstelling voor Pakistan 

gewekt is sinds ze er in 2000 en 2003 maandenlang verbleef in het kader van hulpverlening 

aan lepra-slachtoffers. De Pakistaanse diplomatie beschouwt België als een belangrijke post, 

en de ambassadeur wil op de samenwerking intensiveren op zowel bijvoorbeeld parlementair, 

als economisch vlak, of inzake studentenuitwisselingen.  

De ambassadeur dankt België voor zijn hulp bij de zware overstromingen die Pakistan 

momenteel treffen. Hij wil graag de parlementsleden hierover beter informeren. De schade is 

enorm, 15% van de bevolking is getroffen, één miljoen mensen zijn dakloos. De verbindingen 

tussen het Noorden en Zuiden van het land zijn verstoord zodat de grondstoffen niet in de 

fabrieken raken en de geproduceerde goederen niet op hun afzetmarkt. Er komt een 

voedselcrisis aan omdat de helft van de voedselvoorraden weggespoeld zijn en de komende 

winteroogst bedreigd is – wat komt bovenop de oorlog in Oekraïne. Intussen blijft het 

regenen. Pakistan roept alle bevriende landen op te helpen. 

De ambassadeur benadrukt de belangrijke rol van Pakistan bij de evacuaties uit Afghanistan 

en betreurt dat er in het land geen positieve evolutie is. Op een vraag van Voorzitster Claes  

geeft hij aan dat Pakistan zo’n 200.000 à 300.000 Afghaanse vluchtelingen opvangt. Ze 

beantwoorden niet aan het cliché van vluchtelingen in tentenkampen. Ze zijn bemiddeld en 

hebben een netwerk in Pakistan om op terug te vallen. De Europese en Pakistaanse belangen 

in Afghanistan zijn gelijklopend. Elk nieuw conflict zal vluchtelingen meebrengen, en elke 

vluchteling zal uiteindelijk proberen naar Europa te komen. 

De ambassadeur benadrukt ook het belang van België voor Pakistan. Inzake handel is België 

op wereldvlak de 10de belangrijkste handelspartner voor Pakistan, maar er is nog groei 

mogelijk. De ambassadeur wil graag actief werken om de handel tussen België en Pakistan te 

stimuleren. Daarvoor zoekt hij ook contacten bij de regio’s. 

De ambassadeur onderstreept hoe belangrijk handelsakkoorden zijn voor een land als 

Pakistan. De GSP+ akkoorden zijn een grote steun. Pakistans export is er sterk door gestegen, 

en het land wil hierop verder bouwen.  



De ambassadeur wil ook graag verdere contacten helpen organiseren op parlementair en ander 

vlak, zowel in België als in Pakistan zelf. Er zal alvast een datum gezocht worden voor een 

ontmoeting tussen de ambassadeur en de sectieleden, en gekeken worden om de lopende 

uitnodiging aan de sectie voor een bezoek aan Pakistan in te vullen.  

 

 
 
 
 
 
 
 


